
Protokoll
F-teknologsektionens styrelsemöte

Måndagen den tolfte november

Närvarande: Ordförande Erik Halvordsson
Vice ordförande Jens Andersson
Sekreterare Per Jacobsson
Sexmästare Amanda Lindeman
SNF-ordförande Elisabeth Tengborn
Farm-ordförande Charlotte Rosslind
Foc-ordförande Jens Samuelsson
Adjungerad: Lasse T från SNF

�1 Mötets öppnande
Ordförande förklarade mötet öppnat.

�2 Kf/Kb
Delar av Kf/Kb:s styrelse kom och hälsade på och berättade att de var intresserade av samarbetet
med Ringhals. FARM såg inga hinder för att även Kf/Kb skulle kunna närvara när Ringhals håller
föredrag.

�3 Lasse
Lasse berättade vad som diskuterats i form- och innehållsgruppen. Saker som diskuterats var att
�ytta de obligatoriska kurserna från fyran samt att införa tentafria läsperioder. Styret diskuterade
hur man skall motivera elever och lärare samt hur hanteringen av praktiken fungerar.

�4 Information från utskott och kommittéer
UU (Elisabeth): I UU diskuterades studentrepresentation och satsning på grundutbildningen. Eli-
sabeth informerade även om ett möte om pedagogik där det hade bestämts att studenter skulle
intervjuas för att få reda på vad de tycker om undervisningen.

�5 Bandartjobang
Femtio personer anmälda. Erik och Jens �xar mat och Amanda �xar porslin. Alla gäster samlas
utanför MC2 kl. 19.00.
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�6 Mötets avslutande
Ordförande förklarade mötet avslutat.

Per Jacobsson
Sekreterare

Justeras

Erik Halvordsson
Ordförande
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